

Notes For Warranty and Safe (Optical Crystals)

保修及安全说明书 (光学晶体)

Warranty: This product is warranted for 6 months after you received package from courier.

保 修 期: 产品保修期自您收到产品开始 6 个月。

1. If the products spec out the order request you can return products to us, ask change new products or ask back all money to you within received products 1 week.

自您收到产品一周内发现产品不符合订单要求您可向我司要求退货或换货。

2. Sanctity Laser will free to repair these products within six months.

顶激光电在 6 个月保修期内会无偿维修产品。

Attention: Sanctity Laser is not responsible for any of the following conditions.

注 意: 出现以下任一情况，顶激光电有权不负责保修：

1. The surface of the optical crystals is damaged and affects the secondary sale of the product.

光学晶体表面受损以至影响产品的二次销售。

2. Big quantity glued and fixed the products to the mount before test sample, affects the secondary sale of the product.

在未检测样品性能前已经将产品大批量上胶装配，以至影响产品的二次销售。

3. Custom-built products meets the specifications provided from customer, unusable due because customer design flaws (Including choose the wrong optical crystals material).

产品符合客户定制时提供的规格，却因客户设计缺陷而导致的无法使用（包括选择了错误的晶体原料）。

4. Invalidity of the repair guarantee after the specified warranty period.

超过保修期。

Note: 备注:

1. The surface quality of optical crystals is very high, especially some soft optical crystals, any contact may cause the surface quality of crystals to be damaged and affect the use, please try not to touch the smooth surface of optical crystals when using.

晶体产品表面的光洁度是非常高的，特别是一些质地较软的光学晶体，所以任何的接触都可能导致零件表面质量被破坏影响使用，使用时请尽量不要接触光学晶体的光洁面。

2. If you need to wipe it, please use professional optical wipe paper, normal paper too hard or have impurities may will damage the surface quality.

如需擦拭请使用专业的光学擦试纸，普通的纸张因为质地较硬或含有杂质容易损伤零件表面。

3. The optical parts should be operated in dry and clean environment.

光学零件需要在清洁，干燥，无尘的环境下使用。

4. FRAGILE! The packaging materials and methods used by our company are the safest, If need reshipment, return or preservation, please try to use the original packaging.

易碎物品！我司使用的包装材料和方式均是最安全的，如需再次运输，退运或保存，请尽量使用原来的包装。

